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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2019/20:193 Direktiv till Swedavia

Problemet med överprissättning av mat och dryck på flygplaster har börjat 
uppmärksammas internationellt, och flera flygplatser i Europa har nu åtgärdat 
problemet genom att installera stationer där vattenflaskor kan fyllas på med 
vatten. På så sätt ges resenärer möjlighet att ta med tomma plastflaskor genom 
säkerhetskontrollerna för att sedan fylla på dessa inne på flygplatsen. 

För en småbarnsfamilj med tajta marginaler kan detta vara skillnaden mellan en 
bra och dålig start på semestern. Förutom att vattenstationer håller utgifterna 
nere för resenärerna finns det en miljö- och hållbarhetsaspekt i sammanhanget i 
och med den minskade plastkonsumtion som dessa stationer för med sig. 

Min fråga till näringsminister Ibrahim Baylan är således:

 

Har ministern och regeringen övervägt att ålägga statens förvaltningsbolag 
Swedavia – som driver och utvecklar flygplatser –  att installera 
vattenpåfyllningsfontäner på Sveriges flygplatser?

………………………………………

Dennis Dioukarev (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-10-16
Besvaras senast
2019-10-23 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


